



組裝/上牆服務

每件貨品均隨盒附上組裝說明及指引，若您需要的話，我們樂意提供收費相宜的組裝服務。詳情請向店務員查詢。

Assembly/wall mounting service

You'll find instruction on how to assemble the furniture in the package.
Or if you wish, we can arrange assembly service for you at a reasonable price.
Just talk to our staff.



組裝服務

如顧客選用組裝服務*，費用為所購貨品售價的15%，最低收費\$100，最高為\$4,500 (離島地區則不設收費上限)。如貨品備有上牆配件，此傢具**必須**固定在牆上，避免因翻倒而發生意外

* 此服務只限於宜家家居貨品組件的安裝，並不適用於廚房及浴室。

上牆服務

選購指定貨品#，服務收費為每件\$60。此服務不適用於網上購物。

除一般大型傢具外，小型傢飾用品中則僅有：部份牆架、畫框及鏡類產品適用。

小型傢飾用品之上牆服務僅限：香港地區之送貨單(網上購物及提貨單除外)。

條款及細則：

- 此服務必須與送貨及組裝服務同時使用，組裝及上牆地址必須與購買傢俬的送貨地址相同。
- 此服務只適用於宜家家居售賣之指定貨品。上牆貨品必須整件安裝及上牆，恕不接受貨品分拆部分上牆。
- 吊櫃上牆服務只適用於客廳、飯廳及睡房範圍，而牆身必須是混凝土牆。
- 收貨人需年滿18歲並為您的授權代表，任何收貨人的指示、所提供的信息或行為均代表您本人。

宜家家居保留解釋及修訂此服務之條款及細則之權利。

Assembly service

Assembly service is available at a charge of 15% of the product price*, minimum charge is \$100, maximum is \$4,500 (no maximum for Outlying Islands). If anchoring device is provided, the furniture **must** be fixed to the wall permanently to prevent it from tipping over.

* Please note this assembly service charge is strictly limited to IKEA product assembly and not applicable for kitchen and bathroom areas.

Wall-mounting service

Wall-mounting service is available with the purchase of selected products#. For furniture items, wall-mounting service is provided at a charge of \$60 for each items. This service is not applicable to Online sales.

- # Besides general furniture items, wall-mounting service is also available for several selected wall shelves, picture frames and mirrors.
- # Wall mounting service for selected wall shelves, picture frames and mirrors are only available in Hong Kong region along with delivery service (exclude Online shopping and Pick up orders).

Terms and Conditions:

- This service must be used together with the delivery and assembly services. The assembly and wall-mounting services must be carried out at the same address as the delivery address for the furniture.
- This offer is for selected IKEA products only. Products to be wall-mounted **MUST** include all parts of the specified products purchased. This service does not apply to partial wall-mounting.
- This service is only applicable to living room, dining room and bedroom areas. Concrete wall is a must.
- The person receiving the goods at your delivery address shall be over 18 years of age and shall be deemed your authorised representative and that any instructions/ information provided and act done by such authorised representative shall be deemed instructions/ information provided and act done by you.

IKEA reserves the final right to interpret the terms and conditions herein.